

La pandémie Covid-19

Avant

En regardant le tableau d'affichage il n'est pas encore évident qu'il y aura bientôt une crise sanitaire mondiale. Beaucoup de choses que nous pouvons y voir indiquent des activités qui ne sont pas possibles pendant la pandémie. Par exemple, on a acheté des billets pour des spectacles différents et a prévu des grandes fêtes.

Before

By looking at the pinboard you aren't able to tell that there will be a worldwide health crisis in a really short amount of time. Many of the things shown there indicate activities that weren't possible during the pandemic.

Back then people were for example buying tickets of any kind and planning huge events.



Pendant

Pendant la pandémie Covid-19, il y avait des choses qu'on ne connaissait pas au début - de toute façon on devait faire d'attention.

Une note pour ne pas oublier le masque pour faire des courses ou un rappel d'acheter le gel désinfectant nous a aidés. Malheureusement les billets n'ont plus besoin d'espace sur le tableau d'affichage.

While

During the corona pandemic there were many things that were quite unfamiliar at first – nevertheless we needed to pay attention to them. Notes to bring your mask to go grocery shopping or to buy disinfectants turned out as helpful.

Unfortunately there was no reason not to remove the tickets from the pinboard.

Après

Après la pandémie, on ne devra plus porter un masque ou faire attention au nombre des personnes à un certain endroit, alors tout le monde va aller voir ses amis. Le tableau d'affichage montre les plans des gens à l'avenir.

After

After the pandemic wearing a mask or paying attention to the number of people at a certain place won't be necessary anymore. Because of that people will start to meet their friends again. The pinboard shows people's plans for their future.

